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Interpelacje !

W imieniu nrieszkaricow uliry Kukulczei, proszq o jej wy rownanie i utwardzenie,
f docelowo polo2enie warrwy bitumicznej. Uliczka jest nierowna zbierajq siq duie
kalu2e po deszczu nic mo2na normalnie przei$c ani przc'iecha6 samochodem.

Ostatnio do jednego z mieszkafic6w z zawalem serca nie mogla dojechat karetka

ratu n k z tvch wlaSnie powodriw.

2/ Mieszkaricl' kr6tkiej ulicy Zagainikowej proszq ponownie o.iei utwardzenie z
polo2eniem warstwy bitumicznej. Proszg r6wnie2 o chocia2by cz.qsciowE niweletq

stromego wjazdu w ich uliczkq od ulicy Brzezinowej.

Z powaianiem
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